
 
 
Styrelsemöte 9 2023-10-24 
Plats: Föreningslokalen, Tvetgatan  
 
Dagordning: 

1. Mötet öppnas 

2. Närvaro 

 

Ordinarie:  

Jerker Hällqvist 

Katarina Vallström  

Olof Lewin 

Carola Bruhn 

Åsa Lindström 

Peter Ohlsson 

Hans Kristensson, Kungälvsbostäder 

 

Suppleanter: 

Liz Malmenlid 

Mattias Anderström 

Goran Somodji 

 

Övriga:  

Björn Askenbäck 

 

Frånvarande:  

Lars Malmgren 

Thomas Andreasson, Kungälvsbostäder 

 

3. Val av justerare: Olof 

4. Godkännande av dagordningen 

5. Genomgång av senaste mötesprotokollet 

 

6. Laddstolpar 

Lapp i lådorna är lämnade med information gällande grävningen och genomförandet av 

laddstolpar. 

Möte planeras v 45. Björn har en kölista, i dagsläget 21 som anmält intresse. 

Slutbesiktning/överlämning förhoppningsvis i början av december.  

 

Återkoppling frågor från BTLe 
 
Belysning: Belysningen i norra området fungerar nu förutom den som sitter på förråden på 
125 och 133. Hurtigs el hittar inte problemet. De är där idag. Om de inte hittar en lösning får 
de ta fram offert på lösning som inte kräver anslutning (t.ex. solcell/batteri). 



 

Studsmattor: Arbete pågår, studsmattorna är nedgrävda. Gummibeläggning runtom 

beräknas ligga på plats om 2 veckor. 

 

Gått till botten med översvämningsproblematiken i norra området och gjort rent i alla 

brunnarna som var rejält igenombommade.  

Utemöbler till grillplatsen, beställs.  

Arborist som kommer och tittar på björkarna efter Tvetgatan, för att öka säkerheten och få in 

mer ljus från belysningen. Vi önskar även att arboristen tittar på träden som är kring 

återvinningsstationen. Tittar även på eken vid g/c-banan.  

 

Det finns vissa delar av området som är väldigt mörkt. Åsa och Björn har inventerat området. 

Ber BTLe skissa på lösningar där vi upplever att det är mörkt.  

 

Dränering bakom brf/Kungälvsbostäders fastighet mot Fontinskogen: 

Osäkert när dräneringen gjordes men minst 15 år sedan.  

BTLe kikar på detta, och eventuellt behövs en ny dränering.  

 

Tennisplanen:  

Dränering kring området vid tennisplanen. Olof och Lars har identifierat att det finns en 

dränering. Behov att koppla på diket på den befintliga lilla ån och denna behöver även 

rensas. Tillflödet till Trankärrsbäcken, behöver öppnas upp.  

 

Fotbollsplanen: 

Går att dräneras och rinner mot slalombacken. Går även att koppla på från tennisplanen.  

 

Idag lämnar boende ris, trädgårdsavfall och annat nedanför kring tennisplanen/ner mot 

Trankärrsbäcken, och får det att växa igen. Det är inte tillåtet.  

 

Freesbee-golf: 

Kostar 2–4 000 kr/st. Att placeras nere vid gräsytan vid tennisplanen. Ytan finns för 3–4 st.  

 

Container: Finns på plats nu och tas bort 30 oktober. Containern är till för alla boende inom 

samfälligheten och är en så kallad bland container. 

 

7. Rapporter/skrivelser  

Skrivelse inkommit och frågat om kameraövervakning. 

Vi tar fram statistik till kommande möte gällande bilinbrott i området och tar upp frågan igen 

efter det.  

 

8. Pågående och utförda arbeten samt frågor att diskutera vidare:  

Nya pollare vid gångvägen vid ormbacken är klart.  

24 vattenmätare skall installeras snarast – arbetet slutförs av Rollsbo Rör. 

 

9. Laget runt 

Behöver skylt om öppettider på kansliet. 

 

10. Övriga frågor 

Finns ett behov att se över vilka som har parkeringsplatser och andra hands-uthyrningar.  



 

Nya datum för 2024, bestäms vid kommande möte.  

 

 

 

11. Kommande möte 

 

Styrelsemöte 10 – 2023-12-06 

Mötet sker i annan lokal samt gemensam middag.  

Kallelse kommer.  

 

 

12. Ordförande tackar för dagens möte 

 

 

 

Vid protokollet 

 
 

………………………………………………. 
Katarina Vallström 

 

 
Justerare    Ordförande 

 

……………………………………………….                 …………………………………….……     
       Olof Lewin     Jerker Hällqvist 

 
 


